
Zápis z 33. zasedání Akademického senátu FCHI dne 12.9. 2013
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Doc. Ing. Bohumil Dolenský, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445
Ing. Josef Chmelař dokt. st. program
Patrik Schneider student

Omluveni: Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Iva Kloudová student

1. Kolegovi Danielu Kopeckému končí mandát v AS FCHI, ukončil Bc. studium na FCHI a
v Mgr. studiu pokračuje na FCHT. Na jeho místo nastupuje náhradnice Iva Kloudová.

2. Předseda probral podle zápisu informace z KD z 27.8. 2013, zejména:

• Aktualizuje se řada vnitřních předpisů

• Důrazné připomenutí doplnění informací do SISu na ECTS label

• SVK se bude konat 22.11. 2013, při dnu otevřených dveří na VŠCHT

• 18.9. proběhne chemický jarmark, FCHI má dva stánky 3x3 m

3. Předseda probral podle zápisu informace z  KD 10.9. 2013, zejména:

• Rektor jmenoval Stavebně-koncepční komisi na VŠCHT

• Jsou relativně velké počty zapsaných studentů do 1. ročníku Bc. studia, nutno upravit
přijímací řízení

• Imatrikulace na FCHI proběhne 17.9. v AI od 15:30

• Na Pgs. je na FCHI zapsáno 28 studentů

• S velmi dobrým ohlasem proběhl Letní chemický tábor

• Spuštěn zkušební provoz FCHI na facebooku

4. AS probíral stížnost doc. Růžičky, k vypnutí el. proudu v rámci rekonstrukce. Incident proběhl
začátkem prázdnin a AS jej předběžně diskutoval korespondenčně. Správa budov, oddělení
energetiky… nepatří do naší kompetence. Předseda požádá děkana FCHI, aby požádal o co
nejvčasnější hlášení odstávek el. proudu.

5. Volby

• Do AS VŠCHT
podle volebního řádu AS VŠCHT končí mandát jeho členům dne 31.1. 2014. Minimálně
dva měsíce před vypršením mandátu musí být vyhlášeny volby. Pro AS FCHI z toho
plyne, že bude potřeba jmenovat volební komise. Jednak pětičlennou pro akademické
pracovníky, jednak tříčlennou pro studenty.



• Děkana FCHI
Mandát děkana vyprší dne 31.1. 2014, nejpozději dva měsíce před vypršením mandátu je
potřeba vyhlásit volby kandidáta na děkana. Volby proběhnou podle následujícího
harmonogramu:

• 4.10. 2013 AS FCHI na řádném zasedání sestaví a schválí tříčlennou volební komisi

• 14.10. 2013 osloví volební komise akademickou obec FCHI s žádostí o návrhy
kandidátů.

• 14.10. až 31.10. 2013 se mohou podávat návrhy na kandidáty, návrhy shromažďuje
volební komise

• 1.11. až 4.11. 2013 projedná volební komise s navrženými kandidáty jejich
kandidaturu.

• 5.11. 2013 sestaví a zveřejní volební komise kandidátku

• 25.11. až 29.11. proběhne předvolební shromáždění, kde kandidáti seznámí
akademickou obec se svými představami o fakultě

• 2.12. až 6.12. na zasedání AS FCHI proběhne volba kandidáta na děkana.

• Do AS FCHI

• Mandát zaměstnanecké části AS FCHI končí dne 21.3. 2014 a s ním podle volebního
řádu AS FCHI končí i mandát studentské části. V souladu s volebním řádem je navržen
následující harmonogram voleb do AS FCHI

• 13.1. 2014 vyhlášení voleb, výzva k návrhům na členy volebních komisí

• 20.1. až 24.1. 2014 jmenuje AS FCHI navržené volební komise, 7 x tříčlennou pro
skupiny akademických pracovníků a 2 x tříčlennou pro volební skupiny studentské.
Volební komise vyzvou k podávání návrhů na kandidáty.

• do 7.2. 2014 přijímají volební komise návrhy na kandidáty

• 10.2. až 14.2. projednají volební komise s navrženými jejich kandidaturu a sestaví a
zveřejní kandidátky.

• 17.2. až 21.2. proběhnou volby. Ve volebních skupinách ústavů na schůzích ústavů, ve
studentských volebních skupinách elektronickou formou.

6. AS diskutoval problematiku ankety studentů k předmětům a vyučujícím. Kolega Chmelař si
dělal průzkum mezi známými studenty a došel k závěrům:

• Studenti nevěří, že anketa něco změní

• Studenti nepovažují za vhodné načasování ankety

• Studenti nedůvěřují anonymitě ankety
Děkan konstatoval, že vedení školy zvažuje nějakou formu tlaku na vyplnění ankety, např., že
se nepůjde přihlásit na zkoušku bez vyplnění ankety. Je ale otázka o vypovídací schopnosti
takto vynucených odpovědí.

7. Různé.

• Kolega Lindner by uvítal možnost efektivnější práce se SISem, konkrétně přidání
email-ové adresy do informací o studentovi.

• Na dotaz kolegyně Strachotové se diskutovalo, zejména pan děkan vysvětloval, jak to
vypadá s příchodem studentů do prvního ročníku Bc. a s jejich úbytkem.



8. Termín pro zasedání během zimního semestru 2013/2014 byl domluven na pátky od 1330.
Příští zasedání bude 4.10. 2013 ve 1330 v zasedací místnosti ÚFMT (děkanát organizuje
vědeckou radu)

V Praze 18. 9. 2013
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


